



# MUSCLE FORCE

## 肌肉强壮

### FOR ENHANCED MUSCLE STRENGTH

## 增强肌肉力量

#### 1. RECOMMEND USE 使用建议

**Cavalor Muscle Force offers natural support to accelerate horses' development of stronger muscles.**

Cavalor Muscle Force 提供天然营养支持，以促进马匹增肌，让肌肉更强壮，提高肌肉力量。

Sport horses that are put back to work after a period of rest or lighter exercise, or young horses that are just broken to the saddle and being prepared for an examination often do not have a great deal of muscle power yet. Cavalor Muscle Force is a 100% natural solution that, when combined with training, will contribute to the development of lasting muscle mass and strength. Cavalor Muscle Force not only contains essential amino acids necessary for the synthesis of muscle protein, it also features active and inactive yeasts and a special herbal preparation to support muscle cell division. Stimulating the build-up of muscle cells and lessening their breakdown delivers lasting effects.

经过一段时间的休息或轻微运动后重新开始工作的运动马，或者刚上背调训的年轻马，通常还没有很大的肌肉力量。Cavalor Muscle Force 是一种 100% 天然的营养配方，日常饲喂本产品与训练相结合时，有助于促进身体肌肉的发育和增强肌肉力量。Cavalor Muscle Force 不仅含有合成肌肉蛋白质所必需的必需氨基酸，还含有活性和非活性酵母以及支持肌肉细胞分裂的特殊天然植物配精华。刺激肌肉细胞的积聚并减少它们的分解，会产生持久的效果。

#### 2. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 产品特性——关键成分

##### **Supplement training with nutrients for maximum results**

用营养补充训练以获得最佳效果

When your horse is in training, its muscles develop small tears. In order to heal these muscle fibres and build muscle proteins, your horse's diet must provide the right essential amino acids in the right amounts. Under normal circumstances (maintenance), these are present in Cavalor feeds in sufficient quantity. To get a sport horse back into optimal condition faster after a period of rest or lighter training or to allow young horses to gain strength more quickly, a little additional support can be desirable.

当你的马在训练时，它的肌肉细胞会出现细微分裂。为了治愈这些肌肉纤维并构建肌肉蛋白质，您的马的饮食必须可以提供的必需氨基酸。在正常饲喂的情况下（维护），比如您用 Cavalor 系列的马粮，Cavalor 马粮中的含量已经足够。为了让运动马在经过一段时间的休息或较轻的训练后更快地恢复到最佳状态，或者让年轻的马更快地获得力量，可能需要一点额外的支持。

Cavalor Muscle Force contains **wheat gluten and rice bran as sources of protein and essential amino acids**. Wheat gluten and rice bran are particularly rich in the branched chain amino acids (BCAAs) leucine, isoleucine and valine. These contribute to efficient muscle recovery. Cavalor WholeGain contains plenty of rice bran as well.

Cavalor Muscle Force 含有小麦面筋和米糠作为蛋白质和必需氨基酸的来源。小麦面筋和米糠特别富含支链氨基酸 (BCAA) 亮氨酸、异亮氨酸和缬氨酸。这些有助于有效的肌肉恢复。

Crude protein ➤ 22%	Wheat gluten ➤ 17%
Rice bran ➤ 10%	Saccharomyces cerevisiae ➤ 10%

PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS

Cavalor WholeGain 增重产品中也含有大量米糠。

**Brewery yeast (*Saccharomyces cerevisiae*)** is a good source of amino acids too. Moreover, the combination of live and inactive yeasts ensures healthy intestinal flora and promotes digestion. This allows the horse to get the most out of the feed's energy and protein sources. The probiotics contain nucleotides, the "building blocks" of DNA and RNA chains, supporting muscle cell division. Increasing the muscle cell multiplication creates more muscle mass and more powerful muscles.

啤酒酵母 (*Saccharomyces cerevisiae*) 也是很好的氨基酸来源。此外，活酵母和非活性酵母的组合可确保肠道菌群健康并促进消化。这使马可以充分利用饲料的能量和蛋白质来源。益生菌含有核苷酸，是 DNA 和 RNA 链的“组成部分”，支持肌肉细胞分裂。增加肌肉细胞增殖会产生更多的肌肉质量 (muscle mass) 和更强大的肌肉力量。

Cavalor Muscle Force contains a **herbal preparation** that influences the dynamic balance between muscle cell growth and breakdown, increasing the growth (anabolism) and decreasing the breakdown (catabolism) for rapid gains in muscle mass and strength.

Cavalor Muscle Force 包含一种天然本草混合精华，可影响肌肉细胞生长和分解之间的动态平衡，增加生长（合成代谢）并减少分解（分解代谢），从而快速增加肌肉质量和力量。

### 3. INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明

Mix with feed, adding 45 g daily for sport horses and 30 g daily for ponies and recreational horses.

An optimal result is achieved after 6 weeks. During this period, the muscles will be built up due to the interaction between training and nutrition, creating a relatively quick and lasting effect. If the horse simply continues with its training programme afterwards, a single 6-week course should be sufficient.

In contrast to many muscle supplements that briefly create the illusion of a more muscular horse through fluid retention, Cavalor Muscle Force helps build muscle tissue, making the horse truly stronger.

与饲料混合，运动马每天添加 45 克，小马和休闲马每天添加 30 克。6 周后达到最佳效果。在此期间，由于训练和营养的相互作用，肌肉会得到锻炼，产生相对快速和持久的效果。如果这匹马之后只是继续其训练计划，那么一个为期 6 周的课程就足够了。与许多肌肉营养添加剂相比，其他可能通过体液保持造成更庞大肌肉的假象，Cavalor Muscle Force 可以真正有助于建立肌肉组织，使马的肌肉更强壮有力。



1 measuring scoop = 15 g. Maximum 120 g per horse per day.

1 个量勺 = 15 克。每匹马每天最多 120 克。



**Tip:** Years of experience have taught us that Cavalor Muscle Force will not achieve the desired results if the liver is not functioning well. A blood test may be used to check the liver function. We therefore recommend first administering Cavalor Hepato Liq for 10 days before starting with Cavalor Muscle Force.

**Tip:** Cavalor Muscle Force is given to increase muscle POWER. For the development of more muscle MASS, we recommend using Cavalor VitAmino.

提示：多年的经验告诉我们，如果马的肝脏功能不佳，骑士肌肉力量将无法达到预期的效果。血液检查可用于检查肝功能。因此，我们建议在开始使用 Cavalor Muscle Force 之前先使用 Cavalor Hepato Liq 10 天。提示：本产品的目的是，增加肌肉力量。如果您希望马儿有更多的肌肉质量 (MASS)，我们建议使用 Cavalor VitAmino 产品。

## MUSCLES

## 4. PACKAGING &amp; STORAGE

Keep dry and at mediate temperatures. Use until 3 years after production date.

常温干燥处保存。保质期 3 年

#/OUTER BOX	EANCODE	PACKAGING	# DAYS	HORSE TYPE
4	 5425016901168	Cavalor Muscle Force 2 kg – 4.4 lb	66	Pony
			44	Sport horse
1	 5425016900499	Cavalor Muscle Force 5 kg – 11 lb	166	Pony
			111	Sport horse